
 

 

Assemblees “Gent del Barri”, Ajuntament de Llavaneres 
 

Aquest mes d’octubre s’ha posat en marxa una nova edició del projecte de participació 

ciutadana ‘Gent del Barri', que es va estrenar al novembre de 2019. 

 

Objectius de les sessions: 

⚫ Estrènyer el contacte de l’Ajuntament amb la gent del poble.  

⚫ Connectar amb els problemes, les dificultats i les oportunitats amb què el 

veïnat es troba en el dia a dia. 
 

Divendres 10/11/2021, Avall, Matas i Can Amat 

 

Ordre del dia: 

19:00h  Aterratge tècnic 

19:05h  Benvinguda  

19:20h  Coneixença i introducció 

19:30h  Debat per blocs temàtics 

20:45h  Valoració de la sessió 

20:55h  Cloenda i comiat 

 

Assistència: 

Per part de l’Ajuntament: 

⚫ Nani Mora i Buch. Alcalde. Urbanisme i Governació 

⚫ Gerard Viladomat. Participació ciutadana, comunicació, transparència, OAC i 

Protocol 

⚫ Xavier Noms. Cultura, Festes, Mediació i Mobilitat 

⚫ Raquel Begines. Tècnica de la regidoria de Participació Ciutadana, 

Transparència i Comunicació 

⚫ Dimas Graupera. Caporal en Cap de la Policia Local 

 

Per a futures comunicacions, el contacte del regidor del barri, Xavier Noms, és 

nomscx@ajllavaneres.cat 

 

Per part del veïnat: 

⚫ 8 persones: 2 veïns i 6 veïnes dels carrers Minerva, Joaquim Matas, Penedès, 

Travessia de la Fornaca, entre d’altres. 
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Preguntes i respostes 

A continuació es presenten les preguntes formulades prèviament o durant la sessió (en 

cursiva). Entre parèntesi s’indica el nom de la persona que va formular la pregunta i, a 

sota, la resposta de l’Ajuntament, segons grans temàtiques:  

 
 

Neteja i incivisme 

 

Voluminosos abocats a la via pública i altres abocaments incívics (Daniel Santos)  

L’Ajuntament te un servei de camioners que van donant voltes per el poble recollint 

escombraries que es deixen fora de les bateries de contenidors, però veig que quan el 

que hi ha son fustes, caixes plàstic, mobles, voluminosos, matalassos, etc. no es recull 

fins els dilluns, per que aquests camioners no recullen aquest objectes que fan que el 

poble estigui brut? 

 

Resposta:  En aquest camió petit hi va un sol operari; és per això que no pot recollir 

els voluminosos més pensants i que, (malauradament, ens estan abocant 

a la via pública. Cada divendres al matí ens veiem en l’obligació de treure 

personal d’algunes zones del poble, que queden sense netejar, per poder 

recollir tot el què ens aboquen a la via pública. Farem una campanya 

informativa per recordar que hi ha un número de telèfon (93 790 36 42) 

per a la recollida d’andròmines i que, a més, hi ha el servei de deixalleria 

municipal i de deixalleria mòbil. 

 

Presència de la Policia Local al barri (Josep Maria Solé) 

Seguretat viària: la Policia Local patrullarà pels carrers del poble i en concret per la 

nostra zona? 

 

Resposta: El patrullatge ha augmentat en general, intentarem que al vostre barri es 

faci més visible. Es planificarà més presencia policial i punts estàtics, i de 

fet a la zona de Joaquim Matas, a la part de dalt, ja s’ha començat. 
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Sancions a actes incívics (Josep Maria Solé) 

Convivència i civisme: començaran a multar als qui: 

- Aparquen malament 

- Excedeixen velocitat 

- Tenen patinets elèctrics que incompleixen circulació 

- No recullen defecacions animals 

- Retolen mobiliari públic 

 

Resposta: S'abordaran les infraccions relatives a l’Ordenança de circulació (vehicles 

de mobilitat personal i estacionaments) i les de l'ordenança de civisme, 

que s’acaba d’aprovar. De moment, la Policia Local ja ha posat en marxa 

les patrulles de proximitat. Pel que fa als patinets elèctrics, hauríeu 

d’haver notat una certa millora en el compliment de la normativa, en l’ús 

del casc, edats dels usuaris, circulació per les voreres, etc., ja que s’ha 

fet una feina als instituts . 

 

Neteja del parc de ca l’Alfaro (Ester Bertran) 

Sol·licito que netegin més sovint el parc de ca l'Alfaro, ja que s'hi posen adolescents a 

menjar, beure i fumar i ho llencen tot per terra... Potser seria aconsellable que la policia 

hi entrés de tant en tant per cridar-los l'atenció. 

 

Resposta:  Es neteja cada dia, de dilluns a divendres, ja que és un parc que per 

l’arbrat i altres factors així ho fa necessari. Sol·licitem més vigilància 

policial. Recollim la queixa de més presència policial a Ca l’Alfaro. Amb 

la Covid-19, Ca l’Alfaro s’havia convertit en un lloc problemàtic ja que s’hi 

acumulaven joves que no podien sortir. Hi han hagut actuacions i s’han 

fet intervencions per actes vandàlics. De tant en tant també hi entrem per 

delictes contra la salut pública.  

 

Publicitat de les sancions (Josep Maria Solé) 

Les sancions que es posin en base l’aplicació de la normativa s’han de publicar, com es 

feia quan hi havia el confinament municipal. D’aquesta manera, la gent sabrà que s’està 

actuant i que s’estan fent accions preventives i sancionadores, per tal que no només ho 

sàpiga la persona multada sinó també la resta de ciutadans. 

 

Resposta:  D’aquí a final d’any rebreu a casa un tríptic que explica sobretot les 

sancions en relació als voluminosos, així com una introducció al nou 

sistema de recollida porta a porta. De cara al primer trimestre de 2022 

intentarem fer una altra campanya de comunicació referida a la nova 

ordenança de civisme, per tant prenem nota de la teva petició. 

 

Incivisme dels patinets: falta d’informació? (Isabel Arnau) 

Els patinets son molt incívics, i jo no sé si el problema és que al jovent li falta informació. 

Es podria incidir als instituts per a que tinguessin més informació? 

 

Resposta: Quan es va aprovar l’ordenança de circulació que afectava els patinets 

es van fer unes jornades als instituts amb la participació de la policia en 

les quals es va donar uns díptics als joves, a part de començar a 

sancionar. És a dir, ja s’està fent, si bé s’ha de seguir fent i no deixar-ho. 

Finalment, afegir que recentment hem tornat a obrir el casal de joves, i 

que potser seria bona idea programar algunes sessions amb la Policia 
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Local i imprimir més díptics per repartir per intentar arribar al màxim de 

gent possible amb la normativa de patinets 

 En aquest enllaç trobareu informació sobre la nova ordenança municipal 

de circulació de patinets aprovada aquest estiu: 

https://ajllavaneres.cat/16614 

 

Nateja de l’Avinguda de la Cornisa (Josep Maria Solé) 

En primer lloc donar-vos les gràcies per arreglar la sortida de Joaquim Matas a dalt de 

tot a l’esquerra, vau netejar els parterres i les voreres. Us vull demanar si podeu netejar 

també el començament de l’Avinguda de la Cornisa, que des d’on comencen els 

contenidors, hi ha uns 50 metres que estan molt bruts, males herbes, etc. Us demano si 

li podeu donar un cop d’ull i que la brigada ho netegi. 

 

Resposta:  En prenem nota. 

 

Urbanisme i espai públic 

 

Voreres del passeig Joaquim Matas entre carrer Rieral d’en Dorda fins a Carrer 

Mare de Déu de Lourdes (Ester Bertran)  

Sol·licito que arreglin les voreres del passeig Joaquim Matas que estan entre el c/ Rieral 

d'en Dorda fins a Carrer Mare de Déu de Lourdes, ja que estan plenes de forats. 

 

Resposta:  En prenem nota. Anirem a mirar la zona i si no representa un volum de 

feina molt elevat, ho farem en breu. 

 

Pedra volcànica als parterres (Ester Bertran) 

Sol·licito que en el Carrer Mare de Déu de Lourdes, hi posin pedra volcànica als 

parterres on no hi és, ja que estan plenes de deposicions de gossos i fa fàstic. 

 

Resposta:  És cert, és una vergonya la no recollida dels excrements de gossos a tot 

el municipi. Estudiem la possibilitat de posar pedra volcànica als dos 

costats, veient el bon èxit que ha tingut en un dels costats. 

 

Seguretat al Parc Sunsi Mora (Mireia Borràs) 

Crec que és necessària més seguretat viària (passos vianants, senyalització, semàfor). 

D’altra banda, també faria falta una tanca a l’acabament de la rampa de sortida, ja que 

va a parar directament al carrer i si surt un nen corrents darrera d’una pilota o una joguina 

pot ser perillós. Els cotxes, des de que és un carrer d’un sentit, van habitualment a 

velocitats per sobre del límit. 

 

Resposta:  Pel que fa a la tanca, els tècnics ja n’estan al corrent, creiem que es podria 

posar una tanca com la de les sortides de les escoles o guarderies. 

Quan es va tractar amb Mobilitat el com aconseguir reduir les velocitats 

al carrer, es va decidir fer els passos de vianants i les senyalitzacions 

(passos de vianants han passat d’un a tres). Es va decidir no fer els 

passos de vianants sobreelevats per evitar molèsties als veïns amb el 

soroll que aquests provoquen. Hem d’estudiar-ho, però potser el proper 

pas serà un semàfor o els passos elevats. De moment, es trasllada a la 

Policia Local i Mobilitat la qüestió dels excessos de velocitat. 

 

https://ajllavaneres.cat/barris21
https://ajllavaneres.cat/16614


Assemblees “Gent del Barri”, Ajuntament de Llavaneres   Barris Avall, Matas i Can Amat: Acta de la sessió 

Porteries de futbol al Parc Sunsi Mora (Mireia Borràs) 

Sabem que és un tema polèmic, per què tot i que al principi ens pensàvem que una de 

les porteries s’havia trencat, ara sabem que es va treure per les queixes d’un veí. Els 

nens feien partits de futbol i ara ja no poden.  

 

Resposta:  Les porteries de futbol i de bàsquet van generar rebuig per part d’alguns 

veïns abans i tot de la construcció del parc. Aquesta pista és 

multidisciplinària, hi ha línies pintades de diversos esports i per a diverses 

edats. De cistelles de bàsquet només n’hi ha una, i es va decidir el mateix 

amb les porteries per evitar partits de punta a punta de la pista, que 

impedeixin que s’hi facin altres esports o activitats. Una possibilitat podria 

ser fer una consulta entre els veïns per debatre l’ús d’aquesta pista.    

 

Mal estat de la vorera del c/ Minerva (Mònica Pla) 

M'agradaria esmentar que un tram petit  de la vorera davant de Minerva 10, té les rajoles 

aixecades, trencades. Diria que en el pla estratègic el carrer Minerva no es fa fins al 

2023. Jo demano que com a mínim el tram de Minerva a l’alçada del número 10 (un 

metre o metre i mig de vorera) el feu abans, ja que hi ha un veí en cadira de rodes. 

 

Resposta:  Com bé dius, aquests no són els únics desperfectes, hi ha tota una 

actuació a fer a tota aquella zona (Camí del Castell, Carrer Fornaca, 

Minerva, etc.). Totes aquestes reparacions s’ha estudiat dins del pla de 

regeneració de voreres de tot el poble. El que ens trobem en aquesta 

zona és que la recollida d’aigües pluvials no està en condicions i ens 

podem trobar que si fem aquestes reparacions hàgim d’obrir el carrer poc 

temps després. Per tant, el que es valora és fer com al Passeig de les 

Moreres, en el qual s’ha fet un estudi per a solucionar el problema dels 

pluvials i de les voreres a la vegada. Tot i això, si hi ha reparacions petites 

i poc costoses, intentarem fer-les abans de que s’acabi el 2022 (l’estudi i 

el pla complet va més a llarg termini).  

D’altra banda, aquest mateix any, a començaments del vinent com a molt 

tard, començarem a fer les voreres i l’asfaltat de Joaquim Matas 

 

 Amb tot, aquest tram en concret el farem abans perquè està realment 

molt malament i algun dia algú prendrà mal.  

 

Obertura de nou carrer davant de Ca l’Anglada (Isabel Arnau) 

Em sembla recordar que hi havia un estudi segons el qual el carrer que puja fins a la 

Policia Local arribava fins a la carretera de la Mata. És cert? 

 

Resposta:  Actualment està suspès, ja que es van presentar al·legacions. 

 

Ampliació del pàrquing de sorra del CAP (Isabel Arnau) 

Seria possible fer més gran el pàrquing de sorra de davant del CAP? De vegades et 

trobes que està ple i te n’has d’anar a dalt de tot. 

 

Resposta:  En principi no està previst, creiem que ja hi ha places d’aparcament 

suficients. Ocasionalment hem obert un espai alternatiu, quan la policia 

veu que se’ns està col·lapsant el pàrquing del CAP.  
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Medi ambient i residus 

 

Plaga de rates (Ester Bertran) 

A la zona de les Moreres hi ha una plaga de rates, i si està allà baix pot pujar aquí dalt. 

Quines actuacions es poden fer? 

 

Resposta:  Sempre que hi ha una situació així Sanitat actua el més ràpid possible. 

Després de l’estiu, abans de les pluges, és quan més es detecta aquest 

problema, ja que quan fa molt que no plou, les rates proliferen més, surten 

d’allà on estan a buscar menjar. La regidoria de Salut Pública actua un 

cop al trimestre al clavegueram de la zona del centre per evitar la 

proliferació. Tot i això no s’actua a la riera, ja que no és propietat 

municipal, és propietat de l’ACA i no s’hi pot actuar. 

 

Accions pel problema de les caques de gos a Joaquim Matas (Ester Bertran)  

Sol·licito que posin cartells al llarg de tot el carrer Joaquim Matas, sobretot a partir del 

basar cap amunt, de prohibit caques de gos i on també hi posi a quant poden pujar les 

multes per no recollir les deposicions, ja que tothom va a passejar els seus gossos per 

aquella zona i no hi ha manera de que els propietaris recullin dites deposicions. Així 

mateix, també sol·licito que hi posin una o 2 brosses per deposicions de gos. 

 

Resposta:  Tenim els rètols i s’instal·laran properament. Prenem nota per posar 

papereres; tot i que cal assenyalar que n’hi ha a la vorera de davant. És 

un treball a tres bandes; s'ha de treballar des de la perspectiva de 

l'educació cívica, la conscienciació ciutadana i l'incivisme. Aquest últim 

amb la proposta de sancions que correspongui. 
 

Sobre el sistema de recollida de residus porta a porta 

Sobre el porta a porta: ja s’ha aprovat en ple el plec de clàusules per licitar el nou servei 

de recollida porta a porta, que ha d’entrar en funcionament el segon semestre de 2022. 

Diversos municipis del Maresme ja utilitzen un sistema així i ens han servit d’inspiració 

i de mirall per veure com ha de ser aquest servei. Durant els primers mesos el servei 

requerirà de l’ajut d’un agent al carrer que faci una supervisió de que s’estigui fent bé. 

Aquest model és garantia que la separació de les fraccions sigui el més alta possible, i 

és la tendència general de tots els pobles. Fins que no entri en vigor, s’està fent des de 

fa mesos un reforç amb un camió que va recollint les deixalles que queden fora del seu 

espai a les bateries de contenidors. El porta a porta serà per a quatre fraccions (orgànic, 

resta, paper i plàstic), i el vidre seguirà funcionant per contenidors. 

Fins que no s’iniciï el nou sistema, hi hauran campanyes de comunicació, així com 

reunions amb les immobiliàries que porten comunitats de veïns, per tal d’explicar el 

funcionament del sistema. 

Dins dels plecs hi ha uns diners destinats només a comunicació, i durant aquests 10 

anys de contracte el que es busca es que hi hagi una comunicació constant amb la gent, 

com funcionen les coses, què s’ha de millorar, etc.  

El fet de fer bé el porta a porta suposarà un estalvi econòmic i, segons els tècnics, en 

cosa de cinc anys podrem ajustar molt la taxa d’escombraries a la realitat del que genera 

cada persona. En definitiva, reciclarem millor, podrem estalviar-nos diners i contribuirem 

a beneficiar el medi ambient. 
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Pel que fa als espais on actualment hi ha els contenidors, l’empresa que guanyi el 

concurs tindrà una setmana per retirar els 54 punts de contenidors de tot el poble. En 

alguns llocs s’eixamplaran aparcaments, en altres parterres, etc. Quedaran al poble tres 

o quatre punts de contenidors d’emergència per a casos excepcionals als quals es podrà 

accedir amb la targeta de la deixalleria. 

En aquest enllaç podeu trobar la notícia referent a l’aprovació del plec de clàusules del 

nou contracte de recollida de residus porta a porta: https://ajllavaneres.cat/17007 

 

Contenidors d’emergència (Isabel Arnau)  

Us demano que tingueu molt en compte a on poseu els contenidors d’emergència, ja 

que tenir contenidors a prop pot arribar a ser molt molest pels veïns. 

 

Resposta:  Encara no se sap on estaran situats, de fet encara no sabem quants en 

posaré, precisament per això, perquè estem intentar “minimitzar danys”, 

que siguin el més accessibles possible i que alhora afectin el menys 

possible als veïns. 

 

Taxa de residus en funció dels habitants (Isabel Arnau)  

La taxa de residus no podria tenir en compte el nombre de persones que viuen a la 

casa? 

 

Resposta:  Si fem això, s’ha de regularitzar cada any, i a més ens trobaríem amb un 

problema: a les segones residències, on no hi ha empadronats, quin 

percentatge els apliquem, quants habitants contem? No és possible. 

 

Inconvenients del porta a porta (Josep Maria Solé)  

Si poseu el sistema porta a porta a mi se’m limiten les llibertats de poder llençar la brossa 

a l’hora que vulgui. Jo, que reciclo sempre i ho faré independentment del sistema que hi 

hagi, em sento penalitzat, perjudicat. Per això no estic a favor del porta a porta. D’altra 

banda, crec que el sistema de contenidors encara es pot explotar més, sobretot tenint 

en compte que aquí hi ha molts contenidors trencats o en mal estat i que hi ha molt 

d’incivisme. Al meu entendre, el futur passa pels contenidors intel·ligents. També crec 

que cal seguir fent campanyes de pedagogia sobre el tema que fa molts anys que no 

se’n fan. 

 

Resposta:  Ens trobem que amb el nou contracte hem de canviar si o si tots els 

contenidors igualment (els que hi ha actualment no complirien les 

normatives actuals). Entenem el que dius i ens sap greu que sentis que 

restringim les teves llibertats, però estem convençuts que d’aquesta 

manera aconseguirem augmentar el percentatge de recollida selectiva. 

 
Proposta d’apadrinament d’arbres (Isabel Arnau) 

Quan la Teresa Passi va muntar el parc del seu marit, el Joaquim Passi, anava passant 

per la gent i demanava si volies apadrinar algun arbre o arbust. Penso que pot ser una 

solució per tenir les jardineres en condicions, que els veïns puguin apadrinar arbres o 

jardineres. 

 

Resposta:  Gràcies per la proposta, en prenem nota. 
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Taxa de residus (Mònica Pla) 

Sobre el tema de les taxes d’escombraries, l’import correcte a pagar pel període 2017-

21, és el que es va pagar l’any 2016? 

 

Resposta:  Això no és així. Una cosa és el que es va pagar el 2016, i una altra cosa 

és que a partir de l’ordenança aprovada el 2016, i aplicada pels anys 

2017-2021, la interpretació d’aquesta nova ordenança ens ha provocat 

tot aquest desgavell amb el cobrament de la taxa. L’objectiu que es tenia 

quan es va fer el canvi de taxa l’any 2016 era no apujar els preus, però 

les interpretacions que hi ha hagut per part de la Diputació, que ens ha 

vingut al cap de quatre anys, han estat diferents de les de l’Ajuntament. 

Si ens n’haguéssim adonat al primer any s’hauria aturat, però la 

interpretació s’ha fet quatre anys després. Per aquest motiu s’ha hagut 

de fer una ordenança nova, per a que quedés clar què li toca pagar a 

cadascú i no deixi lloc a interpretacions. Les noves taxes s’aplicaran a 

partir de l’1 de gener, sempre i quan tinguem temps de resoldre les 

al·legacions que se’ns presentin. Si no tenim temps a resoldre les 

possible al·legacions significarà que haurem de tornar amb l’ordenança 

que teniem fins ara i que no ens satisfà. Ara haurem de fer un ple 

extraordinari entre el 15 i el 20 de desembre, per tal de resoldre les 

al·legacions que rebrem i per tal de tenir temps de fer els tràmits 

corresponents per a que entri en vigor l’1 de gener de 2022. Si no es fa 

això, es tornarà a cobrar com a l’any 2021, però esperem que no sigui 

així. 

En aquest enllaç podeu consultar l’aprovació provisional de l’ordenança 

fiscal del servei de gestió de residus, incloses les noves quotes: 

https://tauler.seu.cat/pagDetall.do?idEdicte=327711&idens=819760009 

 

Espuma amb la pluja a l’Avinguda de la Cornisa (Josep Maria Solé) 

Amb les pluges de finals de setembre, des de dalt de l’Avinguda Cornisa, a on s’acaba 

l’asfaltat, va baixar espuma, no massa, però en va baixar. Amb les pluges del 30-31 

d’octubre, va baixar molta espuma. Vaig trucar a la Policia Local, i va venir una patrulla. 

Vam pujar fins a dalt de tot, al dipòsit d’aigua, i allà estava ple d’espuma. No sé si hi ha 

un abocament indegut d’algun producte, però m’agradaria que ho investiguéssiu. 

 

Resposta:  En prenem nota. No tenim coneixement de cap abocament, però ho 

investigarem i et farem arribar una resposta. 

 

 

 

Alzines des del camp de futbol fins a Joaquim Matas (Ester Bertran) 

Us heu plantejat alguna vegada de treure totes les alzines que hi ha des del camp de 

futbol fins a l’edifici nou de Joaquin Matas? És un tram fosc, lleig...  

 

 

Resposta:  No ho tenim sobre la taula. A més a més, molt de compte amb tallar les 

alzines... Creiem que fan una bona ombra a l’estiu, si bé és cert que 

algunes estan corcades o velles. Mirarem de posar alzines noves. 

 

 

 

https://ajllavaneres.cat/barris21
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Mobilitat 

 

Problemes de circulació al poble (Neus Gómez):  

Llavaneres està creixent molt, està venint a viure molta gent, i el tema de la circulació 

és desastrós. De vegades tardem fins a 10 minuts per pujar fins al poble. Llavors la gent 

el que fa es anar pel Passeig de la Riera a unes velocitats molt altes, sense respectar 

stops. Fa molts anys es va parlar de si es podia cobrir la riera. Jo penso que potser seria 

una bona opció de fer carrils de cotxes grans. 

 

Resposta:  Hi ha un estudi en marxa per pacificar aquest tram, especialment a 

l’alçada del Serena Vall en els horaris escolars d’entrada i recollida 

d’infants, per evitar que els cotxes no puguin circular per allà, en la línia 

del que s’ha fet al Jaume Llull. Aquest estudi també ha de mirar de 

mantenir i millorar el carril bici (amb les barreres adients), fet que farà 

estrènyer una mica els carrils i contribuirà a que les velocitats no siguin 

tant altes. 

També hi ha un reforç en presència policial. La congestió de l’Av. Sant 

Andreu és certa, pot ser que quedi insuficient perquè hi ha molt volum de 

vehicles.  

Alcalde Mora: Pel que fa a la riera, som dels pocs pobles amb la riera visible, canalitzada, 

i dona molt d’aire. Mentre jo sigui alcalde no es cobrirà la riera, considero que es un luxe.  

 

Mirall a Mare de Déu del Pilar amb Torre Gran (Neus)  

Al carrer de la Mare de Déu del Pilar amb la Torre Gran, fa falta un mirall a la cruïlla a la 

sortida de direcció al golf, ja que hi ha poca visibilitat i has de treure molt el morro. 

 

Resposta:  Aquest mirall, juntament amb el de la corba cega de Mare de Déu del 

Pilar a baix de tot tocant al golf, ja estan demanats. 

 

Altres 

 

Inversió en el porxo infantil de l’escola Jaume Llull (Ester Bertran) 

Sol·licito un porxo per l'escola Jaume Llull, en el pati d'infantil, ja sé que sempre ho 

demano i sempre em dieu que hi han altres prioritats, però és que l'escola ho necessita 

i la teniu oblidada... A part d'una mà de pintura pel mur. 

 

Resposta:  Es tracta d’una petició que es va estudiar i es va valorar econòmicament 

i que, pel seu cost, de moment, no s’ha pogut tirar endavant. Ho 

traslladem de nou a les àrees d’Educació i d’Obres. 

 

 

Calendari de festes al web municipal (Ester Bertran) 

En àmbit laboral (CULTIVOS LLOVERAS), estem buscant les festes locals de 

Llavaneres en el web de l'Ajuntament, però no hi ha manera de trobar-ho, almenys de 

manera fàcil... 

Proposta: Posar a la pàgina d'inici o a cultura i festes, un link directe amb el calendari 

de l'any en el que estem i del següent, amb totes les festes marcades.  

La festa de la minerva de l'any 2022 quin dia serà? 

 

https://ajllavaneres.cat/barris21
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Resposta:  Petició acceptada i resolta. La informació constava a les actes dels plens 

però no s’havia publicat de manera separada com en anteriors ocasions. 

Les festes locals per al 2022 seran dilluns 18 de juliol (La Minerva) i 

dimecres 30 de novembre (Sant Andreu).  

https://ajllavaneres.cat/17002 

 

Manteniment del nom del carrer Can Castillo al nomenclàtor (Josep Maria Solé) 

Canviarà el nom del carrer Can Castillo? Recordar-lis que he entrat una instància en 

que el 50% dels propietaris dels pisos de can Castillo ens neguem al canvi de nom del 

carrer. 

 

Resposta:  El dia 5 de novembre la comissió del nomenclàtor es va reunir i va aprovar 

una sèrie de canvis de noms de carrers. La comissió està pendent de 

tornar-se a reunir, segurament al primer trimestre de 2022, per acabar de 

resoldre les al·legacions que es van rebre. És un tema que va avançant 

però que s’anirà desenvolupant al llarg del temps. 

 

 
 

Valoració 
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